
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 14. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1754

Socialdemokraternes Ældreordfører, Birgitte Vind, fortæller på TV2News den 14. septem-

ber 2020, at regeringen har tilført ældreområdet flere midler gennem kommuneaftaler– vil

ministeren på den baggrund oplyse, hvor mange kommuner der konkret har løftet ældre-

området og med hvor meget siden regeringsskiftet i 2019? Opgørelsen bedes fremsendt

pr. kommune opgjort i antal kroner i 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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